
Protokół Nr 28/17

z  posiedzenia  Komisji  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  
z  20  czerwca  2017 r.  

 Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki 
w godzinach od 1500 do  1715.

W posiedzeniu udział wzięli:

1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności,

2) pan Krzysztof Czarnecki- Burmistrz Trzcianki, 

3) pani Grażyna Zozula -Zastępca Burmistrza Trzcianki,

4) pani Dominika Wiśniewska- Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury                
w Trzciance,

5) pan Włodzimierz Ignasiński-  Dyrektor Biblioteki Publicznej w Trzciance,

6) pani Elżbieta Wiśnicka- Dyrektor Muzeum Ziemi Nadnoteckiej w Trzciance,

7) pani Hanna Zygmont- Dyrektor Trzcianeckiego Domu Kultury w Trzciance,

8) pana Przemysław Kusz-  przedst.  Bazy  PCT,

9) pani Iwona Moraczyńska- Lilleeng- Kierownik Referatu Promocji,Kultury        
i Sportu.

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Spotkanie  otworzył,  witając  wszystkich  obecnych,  i  prowadził  Przewodniczący 
Komisji pan Adam Prankiewicz.

Porządek posiedzenia radni otrzymali wraz z zaproszeniem na posiedzenie. Uwag nie 
było. 

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie  protokołu nr 27/17 z dnia 23.05.2017 r.
3.  Ocena  przygotowania  do  sezonu  letniego  jednostek  kultury  funkcjonujących  
 na terenie gminy. Zagospodarowanie czasu wolnego dzieci i młodzieży.   
4.  Opracowanie planu pracy komisji na II półrocze 2017 r .
5. Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej Trzcianki.
6. Sprawy wniesione do komisji.
7. Wnioski komisji. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Porządek obrad przyjęto jednogłośnie w glosowaniu: za-6, przeciw-0, wstrzymało się 
-0. 

Ad 2) Przyjęcie protokołu komisji Nr 26/17 z 25 kwietnia 2017 r .

Protokół  Nr  26/17  z  25  kwietnia  2017  r.  został  przyjęty   w  głosowaniu:  za-  7, 
przeciw-0, wstrzymało się -0.

Ad  3) Ocena  przygotowania  do  sezonu  letniego  jednostek  kultury 
funkcjonujących  na terenie gminy. Zagospodarowanie czasu wolnego dzieci i 
młodzieży.  

Pani H. Zygmont wyjaśniła,  Trzcianecki Dom Kultury  przygotował na sezon letni 
następujące  imprezy:  Noc  Świętojańską,   Wampiriadę   od  7-9  lipca,  wakacyjny 
przegląd  horrorów-  projekcje  filmowe,  14 lipca-  zlot  młodych rowerów  impreza 
w której zakładają, że będą uczestniczyli  młodzi mieszkańcy Trzcianki. Zakładają, 
że będzie  uczestniczyło 15 mieszkańców, wideokonferencja, gdzie zasadą będzie jak 
dobrze wypaść przed kamerą, Biesiada śląska w parku 1Maja- impreza ok. 3 godzin, 
w sierpniu -19 sierpnia biesiada w parku 1 Maja, 17 sierpnia koncert Marty Greli  i 2  
września dożynki.

Pani E.  Wiśnicka poinformowała,  Muzeum w Trzciance przygotował  następujące 
imprezy: w ramach dni Trzcianki organizuje Piknik Muzealny, w miesiącu lipcu dla 
dzieci będą odbywały się zajęcia ( gry i zabawy).

Pani  D. Wiśniewska poinformowała, jeśli chodzi o Młodzieżowy Dom Kultury, to 
zaplanowano 10 turnusów od 3 lipca do 4 sierpnia. Na sierpień nie jest zaplanowane 
ponieważ jest remont i nie będzie możliwości wejścia do placówki. Jeśli chodzi o 
turnusy  to  są:  kolonie  sportowe,  wszystkie  dzieci  kochają  zwierzaki,letnia 
przygoda,aktywne  szaleństwo.  Na  dzień  dzisiejszy  zarezerwowano  160  miejsc, 
wolnych  jest 30 miejsc. 

Pan Wł. Ignasiński  dodał, jeśli chodzi o akcje lato dla dzieci, to w Bibliotece planują 
akcję od 10 lipca do 11 sierpnia. Zajęcia będą odbywały się w każdy poniedziałek, 
środę i piątek  od 11 do 13. Hasłem tegorocznej akcji jest „Ani nad żadną rzeką, ani 
nad  żadnym z  mórz”  Po  prostu  z  Nami  –  i  już!,  Zapraszamy  do  Zwierzyńca  i 
wesołego ZOO Jana Brzechwy, Podróż pełna rymów z Julianem Tuwimem i jego 
„Lokomotywą, „Coś dla ucha i dla brzucha” wg przepisu Wandy Chotomskiej, Na 
luzie ćwiczymy buzię, czyli łamańce językowe Agnieszki Frączek i na zakończenie 
tej akcji Pożegnanie lata 16 sierpnia br. Ponadto zapraszają 13 lipca  na   ciastko 
z wierszem Edwarda  Stachury i  10 sierpnia z Haliną Poświatowską. Dalej dodał, 
mają zaplanowe jeszcze kilka dużych imprez.

Pani I. Moraczyńska -Lilleeng dodała, Urząd Miejski Trzcianki wspiera finansowo 
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organizowane imprezy. Planują zorganizowanie 22 lipca imprezy pod nazwą   Moto 
Kino,  czyli  letnie  kino  samochodowe,  15  sierpnia   wspierają  bitwę  odbojów  do 
wysokości   1000 zł.  W najbliższy weekend gmina będzie   gościć  gości  z  miasta 
Husum.  Gmina  jest   współorganizatorami  wielu  imprez.  W  tym roku  burmistrz 
ogłosił konkurs na organizację  wypoczynku  letniego dla dzieci i młodzieży. GKRPA 
przyznała środki na  organizację  wspomnianych kolonii przez MDK. Gmina wesprze 
tę organizację do wysokości  4000 zł,  Bezpieczne wakacje-  Caritas  Biała – ponad 
4000 zł, będą też organizowane zajęcia wakacyjne  przez UKS Biała i przekazuje 
gmina na ten cel 5300 zł, a na kolonie sportowe Bambinis jest też - 5000 zł.

Radny  W.  Bala  zapytał,  ile  imprez  w  sezonie  letnim  będzie  organizowanych  na 
Pl. Kościuszki   w Trzciance- bardzo dobre miejsce, obecnie nic tam się nie odbywa a 
jest  to  miejsce  bardzo  wyeksponowane  dla  miasta  i  na  pewno  jakieś  imprezy 
kulturalne,  czy  występy  powinny  się  tam  odbywać.  Dalej  dodał,  powinny  być 
wszystkie imprezy bardziej rozpropagowane na stronach internetowych.  Mogły by 
odbywać się np. koncerty  orkiestry dętej na tym podeście. 

Pani H. Zygmont  dodała, jeśli chodzi o koncerty orkiestr dętych, to pod koniec maja 
był organizowany turniej czterech  orkiestr dętych.

Pani I. Moraczyńska - Lilleeng  wyjaśniła radnemu, na Pl. Kościuszki odbywać się 
będzie  zlot starych samochodów 24 czerwca br.

Pani H. Zygmont dodała, imprezy są rozpropagowane na stronie internetowej Urzędu 
i  na  plakatach,  imprezy  tego  typu,  które  Trzcianecki  Dom  Kultury  organizuje, 
miejsce ul. Kościuszki  nie spełnia wymogów. 

Pani A. Matkowska dodała, pan burmistrz podjął decyzje o przyznaniu środków na 
organizacje pozarządowe, które złożyły ofertę na organizację wypoczynku letniego 
w okresie  od 1  lipca do końca   sierpnia  i  na  to  są  środki  finansowe z  GKRPA. 
Przyznano środki finansowe  dla czterech organizacji pozarządowych.

Radny  W.  Natkaniec  dodał,  w imieniu  mieszkańców  chciał  pochwalić  ponieważ 
dużo  się  dzieje  w  Trzciance  pod  względem  organizowanych  imprez,  jest  dużo 
zaplanowane na wakacje dla dzieci i młodzieży ( Beach Party ). Dodał, na przyszłość 
proponuje aby coś zrobić razem, czy był lub czy jest taki pomysł, inicjatywa aby 
wykonać ją razem  przez wszystkie organizacje kulturalne. Niedawno  organizowali 
imprezę z powiatem czarnkowsko-trzcianeckim i  burmistrzem na którą  przyjechały 
33  drużyny z całego  regionu. Pokazaliśmy, że razem możemy zorganizować fajną 
dużą  imprezę. Ma nadzieję,  że w przyszłości będzie takich imprez więcej.

Przewodniczący komisji dodał, on osobiście wie jakie to jest wezwanie, działa też 
społecznie,  jak ciężko jest dotrzeć do szerszego grona ludzi. Dalej dodał, może dla 
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mieszkańców  Trzcianki  wykonać  wspólne  plakaty  na  których  znalazłyby  się 
wszystkie imprezy, które mają być organizowane np. w okresie wakacji.

Radny R. Szukajło dodał, być może taka lista imprez, która by pokazywała co dzieje 
z dnia na dzień i  kto organizuje  na pewno byłaby dobra.  Chciałby poprzeć głos 
W. Natkańca w sprawie  organizacji wspólnych imprez,  miasto wspiera dużo imprez, 
oferta jest bardzo ciekawa, do tego organizacje pozarządowe, które naprawdę prężnie 
działają, dużo się dzieje. Jeśli chodzi o ul. Kościuszki, to warunki infrastrukturalne są 
dobre, miejsce to było wykorzystywane kilkakrotnie m.in. przez  Bibliotekę. Może 
też nowy właściciel  restauracji (dawny Burger) przedstawi też jakąś ciekawą ofertę 
dla naszych mieszkańców.

Pani  A.  Matkowska  dodała,  na  20  sierpnia  br.   jest  też  zaplanowany   V  Bieg 
Trzeźwości  na OSiR. Będzie  m.in. bieg dla dzieci i bieg dla dorosłych.

Pani D. Wiśniewska dodała,  to nie jest  tak do końca,  że  my nie  współpracujemy 
z  innymi  organizacjami,  my  współpracujemy  z  Biblioteką,  TDK,  Muzeum,  tylko 
nasze  zadania  są  tak  różne,  każdy  działa  na  podstawie  własnego  statutu  ale 
w obszarach gdzie możemy, to  współpracujemy. Dalej podziękowała za wsparcie 
finansowe  na  kolonie,  dodała,  że  postarają  się  aby  na  tym placu  ul.  Kościuszki 
wychodzić  z jakimiś występami.

Radny  Ł.  Walkowiak  poparł  propozycję  radnego  A.  Prankiewicza   aby  stworzyć 
wspólny plakat  imprez organizowanych w  okresie wakacyjnym. Wspólny plakat, 
który  umożliwi mieszkańcom lepsze rozeznanie gdzie, kiedy  i co jest organizowane.

Pani  I.  Moraczyńska-  Lilleeng  dodała,  problem  polega  na  tym,  że  niektóre 
organizacje  organizują imprezy ale nie zgłaszają je do nas. Burmistrz raz w miesiącu 
spotyka się z instytucjami kultury  i na tych spotkaniach zgłaszane  są ich imprezy 
i  wtedy   wykonywana  jest  taka  zbiorówka  i  to  zamieszczane  jest  na  stronie 
internetowej  w  naszym  kalendarzu  imprez.  Wykonywana   jest  raz  w  tygodniu 
zbiórka  plakatów  weekendowych   i  co  dzieje  się  jest  zamieszczane  na  stronie 
internetowej  Facebooka   i co weekend jest to robione.

Przewodniczący  komisji  dodał,  czy  pod  danym  postem  jest  taka  informacja  do 
jakiego grona osób dociera ten post i  czy  organizator strony może sprawdzić do 
jakiej rzeszy ludzi to dociera.

Przewodniczący  komisji  podziękował  zaproszonym  gościom  za  przybycie  na 
posiedzenie komisji.
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Ad 4)   Opracowanie planu pracy komisji na II półrocze 2017 r .
Przewodniczący  komisji przedstawił członkom komisji propozycje planu pracy 
komisji, jak poniżej:

Lipiec- przerwa urlopowa

Sierpień 
1. Opracowanie jasnych zasad  przyznawania godzin korzystania z hali i boisk oraz  
regulaminu. 
2. Analiza materiałów na sesję. 
3. Sprawy wniesione do komisji. 
4. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Wrzesień
1. Bezpieczeństwo – raport Policji, Straży Pożarnej i Straży Miejskiej- monitoring. 
2. Wnioski komisji do projektu  budżetu gminy Trzcianka na 2018 r.
3. Analiza materiałów na sesję. 
4. Sprawy wniesione do komisji. 
5. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Październik
1. Przegląd organizacji pozarządowych i stowarzyszeń – zasady działania, status, 
plan działania. 
2. Analiza materiałów na sesję. 
3. Sprawy wniesione do komisji. 
4. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Listopad 
1.Ocena, przegląd baz sportowych  na terenie całej gminy.
2. Jaka jest strategia działań rozwoju placówek kulturalnych i sportowych w gminie.
3. Analiza materiałów na sesję. 
4. Sprawy wniesione do komisji. 
5. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Grudzień 
1. Opracowanie planu pracy komisji na I półrocze 2018 r.
2. Analiza materiałów na sesję. 
3. Sprawy wniesione do komisji. 
4. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Radny T. Tomczak zgłosił propozycję aby w miesiącu wrześniu w pkt. 
„1.  Bezpieczeństwo  –  raport  Policji,  Straży  Pożarnej  i  Straży  Miejskiej”   Straż 

5



Miejska przedłożyła informację na temat monitoringu. 
Radny  R.  Szukajło stwierdził  aby  zastanowić  się  w którymś miejscu  nad analizą 
sekcji sportowych, co będzie się działo.

Plan pracy komisji został  zaopiniowany pozytywnie w głosowaniu: za-9, przeciw-0, 
wstrzymało się -0.

Ad 5)  Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej Trzcianki.
Członkowie komisji analizowali następujące projekty uchwał:

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 r.

Przewodniczący komisji poprosił burmistrza o wyjaśnienie projektu  uchwały.

Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił,  przedłożone zmiany w projekcie  uchwały  dotyczą 
spraw  bieżących.  Będą  też   zmiany  i  one  dotyczą  przeniesienia  wydatków 
związanych   z  budową  nawierzchni  ul.  Spółdzielców  i  te  pieniądze  podzielone 
zostaną  na budowę części chodnika na  ul.  Staszica przy Gimnazjunm Nr 1 i  na 
wsparcie i promocję poprzez sport dla Lubuszanina Trzcianka, jak i też na miejsce 
postoju dla samochodów pracowników Gimnazjum Nr 1.

   Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  9,  przeciw-0  
wstrzymało się -  0.

2.  Projekt  uchwały  w  sprawie  dotacji  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw. 
Wszystkich Świętych w Białej.

Burmistrz  K.  Czarnecki  wyjaśnił,  jest  to  uruchomienie   rezerwy  zaplanowanej 
w  budżecie  dla Parafii w Białej.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  9,  przeciw  -0,  
wstrzymało się -  0.

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/253/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok.

Z-ca-  Burmistrz  G.  Zozula   wyjaśniła,  jest  to  drobna  kwota  przeznaczona  na 
szkolenie dla członków   GKRPA.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  9,  przeciw  -0,  
wstrzymało się -  0.
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4.  Projekt  uchwały  w  sprawie  zawarcia  porozumienia  dotyczącego 
zorganizowania  nauki  religii  w  Kościele  Zielonoświątkowym  w Trzciance.

Z-ca-  Burmistrz  G.  Zozula  wyjaśniła,  przybył  jeden  uczeń  na  naukę  tej  religii 
w  Kościele   Zielonoświątkowym  z  Mirosławca,  stąd  aby  zmniejszyć  koszty 
ponoszone za nauczyciela uczącego nauki tej  religii,  gmina zawarła porozumienie 
z gminą z której pochodzi ten uczeń i wtedy  jest proporcjonalnie dzielony koszt 
nauczyciela  na gminy.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  9,  przeciw  -0,  
wstrzymało się -  0.

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/208/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 25 sierpnia 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie gminy Trzcianka.

Burmistrz  K.  Czarnecki  wyjaśnił,  od  1  lipca  2017  r.  weszła   zmiana  w  ustawie 
o  odpadach,  zmieniająca  zasady  gospodarowania  odpadami  komunalnymi, 
wprowadzając   inną  częstotliwość  wywozu,  kolory  pojemników  i  worków.  Ten 
projekt uchwały będzie regulował  zmiany wprowadzone przez ustawodawcę.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  9,  przeciw  -0,  
wstrzymało się -  0.

6.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/209/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki z dnia 25 sierpnia 2016 r. w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i 
zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od 
właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  9,  przeciw  -0,  
wstrzymało się - 0.

7.  Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  trybu  oraz  sposobu  powoływania  
i  odwoływania  członków  zespołu  interdyscyplinarnego  działającego  na  rzecz 
przeciwdziałania  przemocy  w  rodzinie  oraz  szczegółowych  warunków  jego 
funkcjonowania.

Burmistrz  K.  Czarnecki  wyjaśnił,  poprzednia  uchwała   nie  była  publikowana 
w dzienniku urzędowym województwa wielkopolskiego, w ślad za tym musiał być 
przygotowany nowy projekt uchwały  spełniający wszelkie warunki i po ogłoszeniu 
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będzie mogła wejść  w życie.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-   9,  przeciw  -0,  
wstrzymało się -  0.

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/197/16 Rady Miejskiej 
Trzcianki  z  dnia  30  czerwca  2016  r.  w  sprawie  ustalenia  strefy  płatnego 
parkowania na terenie  miasta  Trzcianki  oraz  wysokości  opłat  za parkowanie 
i sposobów ich pobierania. 

Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił, projekt uchwały został przygotowany na wniosek 
klubu  PSL.  Projekt  uchwały  przewiduje  pierwsze  półgodziny  nieodpłatnego 
parkowania. Koszty związane ze zmianą oprogramowania parkometru to 2000 zł plus 
jeszcze  koszty  częstszego dozoru,  egzekwowania  pobierania  biletu  i  są  to  koszty 
dodatkowe. Dodatkowo  są jeszcze zgłoszenia aby wprowadzić barierki na wjeździe 
i wyjeździe. Dalej dodał,  jest to trudny temat do rozwiązania, jego propozycja jest 
taka-  apel do radnych aby pozostawić bez wprowadzania proponowanych  zmian 
albo całkowicie  znieść temat  parkowania i  każdy będzie  mógł pozostawić pojazd 
w dowolnym czasie i gmina nie będzie ponosiła kosztów.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 4, przeciw-4, wstrzymało się -  1.

9. Projekt uchwały w sprawie likwidacji pomnika.

Burmistrz K. Czarnecki wyjaśnił, gmina otrzymała zgodę Wojewody oraz Ministra 
Kultury i  Dziedzictwa Narodowego, że jest zniesiony status cmentarza wojennego 
i jest to status pomnika wojennego. Pomniki wojenne znosi uchwała rady miejskiej a 
wiemy,  że  szczątków  ludzkich  tam  nie  ma,  dlatego  jest  propozycja  dotycząca 
likwidacji  Mauzoleum.  W to  miejsce,  w dniu  dzisiejszym  została  przedstawiona 
propozycja   projektantów dotycząca zagospodarowania terenu Pl. Pocztowego a to 
jest potrzebne do dopięcia do końca naszych starań dotyczących   wniosku o środki 
zewnętrzne na przebudowę Pl. Pocztowego. Część tego postumentu trafi na cmentarz 
komunalny a część do Muzeum w Trzciance.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-9,  przeciw  -0,  
wstrzymało się - 0.

10.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie jeziora Logo.

Przewodniczący Komisji A. Prankiewicz przedstawił projekt uchwały.

8



Poszczególne  wypowiedzi   odnoszące  się  do  ww.  projektu  uchwały  były  spisane 
w formie scenopisu.

Pan K. Czarnecki Burmistrz  wyjaśnił, ten projekt uchwały został przygotowany na 
wniosek  Bazy  PCT.  Rozmowy   były  prowadzone  i   różne   propozycje  były 
przedstawiane.  Przedstawiciel  Bazy  PCT,  państwu  przybliży  ten  temat.  Chciałby 
jeszcze przed  jego wypowiedzią zasygnalizować, że jest to teren  nieuzbrojony, nie 
posiada kanalizacji, nie posiada wody, można powiedzieć, że jest to teren dziewiczy. 
Baza PCT będzie  chciała  w jakiś sposób  ten teren zagospodarować,  to na dzień 
dzisiejszy trzeba mieć swoje środki żeby wykonać zadanie i dopiero potem można się 
rozliczać  z  wykonania  tego  zadania.  Przedtem  była  możliwość  zaliczkowania  a 
dzisiaj nie można.

Pan P.  Kusz,  dziękuje za zaproszenie na komisję. Zasadne jest uruchomienie tego 
terenu  dla  turystyki  i  żeby  kompleksowo   do  tematu  podejść,  postanowiliśmy 
wystąpić  o sporządzenie tego  planu, który w formie uchwały został przygotowany 
i  pozytywnie  zaakceptowany  wstępnie  i  od  państwa  będzie  należała  decyzja  czy 
gmina przystąpi do sporządzenia  planu. Kwestie finansowania, tak jak pan burmistrz 
powiedział,  jest  kwestią  otwartą.  Będą  starali  się  o  pozyskanie  środków   na 
uzbrojenie  tego  terenu  i  przygotowanie.  Teren   w części   jest  własnością  gminy 
a  w części skarbu państwa. Na obszarze przystąpienia nie ma terenów prywatnych 
i będziemy wszędzie  działali na strefie publicznej można powiedzieć. Dziękuję.

Przewodniczący komisji, czy są jakieś pytania?

Pan  K. Czarnecki Burmistrz, ja mam pytanie i proszę o udzielenie odpowiedzi. Czy 
państwo będziecie się starali o użytkowanie tego terenu, czy  wywołanie planu może 
spowodować to, że ktoś przyjedzie „ z pełnym portfelem” i powie, ja kupuję ten teren 
i sobie stawiam ośrodek wypoczynkowy,  taką wizję musimy też mieć. 

Pan P.  Kusz,  dodał,  to od gminy będzie  zależało rozstrzygnięcie,  co chcemy tam 
zlokalizować. Jeśli chcemy zlokalizować tam usługi hotelarskie, to jest w pewnym 
stopniu gradacja od pola namiotowego najniższej kategorii przez pola campingowe, 
później  są  pensjonaty,  hotele  i  ośrodki  wypoczynkowe.  Naszym  zamysłem  jest 
przygotowanie  tego  terenu  w  taki  sposób   żeby  zatrzymać  na  poziomie  pola 
campingowego,  żeby  wprowadzić  takie  zapisy  w  planie,  żeby  ten  teren  nie  był 
atrakcyjny  dla inwestorów, którzy by chcieli postawić pensjonat i teren zamknąć. 
Takie było nasze założenie, dziękuję.

Radny R.  Szukajło dodał,  inicjatywa jest  godna uwagi,  bo teren może zyskać  na 
atrakcyjności i będzie jakąś ofertą dla ruchu turystycznego. Ma tylko takie pytanie 
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związane  z  przyszłością.  Pozyskanie  środków  europejskich  jest  bardzo  trudne 
z różnych przyczyn i to co mówił pana burmistrz, że zmieniły się zasady na realizację 
zadania.   Pytanie,  czy państwo macie jakiś pomysł na biznesplan,  czy to ma być 
bardziej  takie  społeczne wystąpienie. Jeśli macie państwo pomysł, to ktoś musi to 
użytkować.

Pan P. Kusz, wyjaśnił, Stowarzyszenie zamierza od początku przygotować ten teren 
w kategorii  …........... czy nawet tracąc członków stowarzyszenia przy współpracy 
z ….........  zewnętrznymi,  żeby przygotować,  ustawić np.  kosze na śmieci,  tablice 
informacyjne  i  na  tym  etapie  możemy  to  przygotowywać.  Kwestią  otwartą  jest 
sposób gospodarowania na tym terenie i  na tym etapie nie rozstrzyga się kto będzie 
użytkownikiem a kto właścicielem.  Naszym zamysłem jest aby właścicielem tego 
terenu była gmina cały czas i żeby to gmina była  gospodarzem tego terenu, bo wtedy 
gmina i my  mamy  większą  kontrolę nad tym co się tam dzieje, żeby  nie doszło do 
sytuacji,  że  w  pewnym  momencie  tracimy   kontrolę  bo  przychodzi  właściciel 
zewnętrzny i  tracimy bardzo atrakcyjny teren,  który przestaje być też otwarty dla 
mieszkańców, dziękuje.

 K. Czarnecki  Burmistrz, tak się może zdarzyć.

Radny R. Szukajło dodał,  tylko dopowie, on rozumie intencje, że dzięki Bazie PCT 
można zagospodarować ten teren, który i  tak będzie własnością gminy Trzcianka. 
Pewne sugestie na komisji  padły, jak byście państwo chcieli w formie rynkowej,  to 
ten teren trzeba by było kupić.

Radny T. Tomczak dodał, rozumie, że to  ma być bezpłatne użyczenie tego terenu 
przez gminę.

Pan P. Kusz wyjaśnił, na tym etapie jeszcze nie rozstrzygamy, kto będzie dysponował 
tym terenem i w jaki sposób będzie udostępniany przez gminę. To gmina pozostaje 
właścicielem.  Przeznaczenie  tego terenu w studium,  to   usługi  i  turystyka.  Jeżeli 
ustalimy  warunki  zagospodarowania i przeznaczenia tego terenu, to wtedy będzie 
wiadomo jakie  mogą  być  inwestycje.  Przygotowanie  planu  miejscowego,  ułatwia 
pozyskanie środków w ten sposób, że stan prawny terenu  mamy od razu  określony. 
Plan miejscowy nie rozstrzyga, co do własności, bo zbywanie terenu pozostaje cały 
czas w  gestii władz gminy.

Burmistrz K. Czarnecki dodał, teraz z kolei ja nie rozumie, jako Baza PCT macie 
pomysł na zagospodarowanie tego terenu ale nie chcecie tego terenu. Gmina ma być 
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właścicielem,  gmina  ma  przejąć  plan,  gmina   ma  zainwestować  i  gmina  ma  to 
prowadzić. Czy  tak, proszę  to wytłumaczyć, bo tu pytanie radnego Szukajły było 
istotne. Jeśli państwo macie zamysł  i chcecie kampery, pole campingowe  tworzyć, 
to  ktoś  musi  użytkować.  Są  stowarzyszenia,  które  występują  o  użytkowanie.  Na 
podstawie użytkowania terenu możecie państwo starać się o środki zewnętrzne a z tej 
wypowiedzi, to tak nie wynika.

 

Pan P. Kusz wyjaśnił, panie burmistrzu, uważam, że  naszym pierwszym  krokiem 
jest  przystąpienie do sporządzenia planu. Drugim krokiem rozumiemy, że może być 
rozpisany konkursu na realizowanie zadań na tym terenie i nie jest przesądzone, że to 
my  będziemy  użytkownikiem.  Gmina  jako  właściciel  nie  musi  nam  dać 
w użytkowanie. Nawet jak byśmy chcieli dostać to  w użytkowanie, bardzo chętnie 
byśmy to przyjęli i takim terenem się zajmowali i opiekowali. To jest też nas pomysł 
ale  nie   możemy  rozstrzygać  i  mówić  od  razu,  że  to  będzie  nasze  i  będziemy 
użytkownikiem. Jeśli będzie taka wola gminy, to  będzie nam bardzo miło i będziemy 
bardzo zadowoleni ale to jest kwestia dalsza.

Pan K. Czarnecki  Burmistrz dodał, to państwo wystąpiliście z taką inicjatywą i teraz 
się trochę dziwię, nie ma sygnałów od innych podmiotów, które działają, że teren 
trzeba planem miejscowym objąć, ożywić itd. Dzisiaj państwo występujecie bez wizji 
przyszłościowej, najpierw plan a potem się zastanowimy, może my a może gmina 
będzie użytkować, coś tu brakuje. 

Pan P. Kusz  dodał, deklaracja z naszej  strony jest żeby tam  prowadzić i udostępniać 
ten teren, dlatego wystąpiliśmy  o sporządzenie tego  planu miejscowego. Dopóki nie 
ma planu miejscowego, nie jesteśmy  dysponentem  tego terenu, to trudno.

K. Czarnecki Burmistrz  dodał, ja po raz pierwszy się spotykam  z taką sytuacją. Ktoś 
kto występuje o to aby wywołać plan miejscowy, czy  pod strefę zabudowy, czy pod 
strefę  przemysłową-  ma  pomysł.  Sądziłem,  że  dzisiaj  państwo  ten  pomysł 
przedłożycie. 

Pan  P.  Kusz   dodał,  panie  burmistrzu,  na  wstępnie  powiedziałem,  że  naszym 
pomysłem jest upłynnienie  tego terenu   w sposób stopniowy. Nie od razu budujemy 
tam najwyższej  kategorii  camping,  tylko pozyskiwanie  środków i  przygotowanie 
takiego  produktu  turystycznego,  który  będzie  promował  turystykę  gminną  w taki 
sposób, że na początku pole namiotowe  najniższej kategorii i jak się uda pozyskać 
środki albo od Marszałka albo od Nadnoteckiej Grupy Rybackiej, czy środki unijne 
na budowanie tymczasowej.........
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Pan  K. Czarnecki  Burmistrz, dodał,  ale państwo nie będziecie mogli.

Pani G. Zozula  Zastępca Burmistrza dodała, ale nie macie terenu.

Pan P. Kusz  dodał, to dlatego  będziemy występowali ale inne podmioty też mogą 
występować o dysponowanie tym terenem.

Pan  K. Czarnecki  Burmistrz, dodał, ale pan mówił też na pewnym etapie aby nie 
sprzedawać  tego  terenu  a  jak  się  inwestor  znajdzie,  powie,  dobra  macie  plan 
miejscowy ja to biorę.  I potem będzie, że  wy jako Baza chcielibyście tu działać a 
my  pozbyliśmy się tego terenu.

Pan P. Kusz  dodał, właścicielem terenu jest gmina i gmina może teren zbywać i to 
jest rola gminy a nie rola Bazy PCT.  W naszej opinii uchwalenie  planu miejscowego 
nie oznacza automatycznie zbywanie tego terenu.

Pan  K. Czarnecki  Burmistrz, dodał ale może zachęcić jak jest plan miejscowy aby 
nabyć. Bez planu nie nabędzie a z planem nabędzie.

Pan  P.  Kusz   dodał,  jak  by  był  ktoś  zainteresowany,  to  by  wystąpił  o  warunki 
zabudowy.

Pan  K. Czarnecki  Burmistrz, dodał a tam po drugiej stronie drogi pensjonat będzie 
budowany.

Pan P. Kusz  dodał, po prawej stronie drogi na terenie Dłużewa?

Pan  K. Czarnecki  Burmistrz, dodał, na terenie Sarcza.

Pan  P.  Kusz   dodał,  uważam,  że  pan  może  zabezpieczyć  ten  teren  przed 
przeznaczeniem  na taki teren, której gmina nie koniecznie  była by zainteresowana. 
W  naszej  opinii,  żeby   gmina  przygotowała  ogólnodostępne  pole  namiotowe 
i campingowe aby nie zadziało się w ten sposób,  że zabudujemy  pensjonatami  i  
teren będzie stracony, dziękuję.
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Radny R. Szukajło dodał, jak wspomniałem ta inicjatywa jest godna uwagi, bo teren 
przy jeziorze a szczególnie przy Logo plaża. Każda inicjatywa zachęciła by turystów 
i jest dobra. Zastanawia się, inicjatywą Bazy PCT jest zainteresowanie planem na tyle 
aby „przyblokować  większe  inicjatywy turystyczne” a spowodować aby tam był 
camping. Osobiście  uważam, że tak,  tam camping powinien powstać i tylko czy na 
tą chwilę nie wiemy czy tak się stanie. Może plan powstanie i może się okazać, że 
inicjatywa  „spaliła  na  panewce”,  stąd  rozumie  dopytywanie  moje  i  burmistrza 
abyśmy wiedzieli, że inicjatywa zaowocuje. Na tą chwilę jest, jakby wygodnym dla 
przyszłego użytkownika czy kogoś  kto chciałby  tam  camping zrobić. Natomiast nie 
ma większych obiekcji co do projektu uchwały, tylko liczyliśmy, że gdzieś Baza PCT 
z entuzjazmem powie- my po zrobieniu tego planu, chcemy użytkować aby zrobić 
tam camping, bo to ma sens według mnie. Tam właśnie pole campingowe ma sens. 
Wobec tej sytuacji, jest trochę  „chciałbym a boję się”.

Pan P.  Kusz   dodał,  uważam,  że  w tej  sytuacji  jest  trochę  za  wcześnie.  Mówiąc 
szczerze  nie  mieliśmy  okazji  aby  usiąść  z  władzami  miasta  do  rozmów i  ustalić 
warunki  na  których  moglibyśmy  być  użytkownikiem  tego  terenu.  Jeśli  to  jest 
możliwe,  to  mogą  takie  rozmowy  podjąć  i  porozmawiać.  Uważam,  że  teren 
w  granicach  miasta  jest  atrakcyjny.  Teren,  który  warto  aby  był  przeznaczony  na 
usługi turystyczne  niższego rzędu aby to nie był wysokiej klasy ośrodek. Oni mogą 
przygotować  taką ofertę publiczną dla mieszkańców dla turystów.

Radny R. Szukajło zapytał, czy jest zapotrzebowanie na to?

Pan  P.  Kusz  wyjaśnił,  tego  typu  podejrzewam,  że  na  Malcie  w  Poznaniu,  takie 
oficjalne. W  Lubaszu coś się dzieje, resztę to są pola namiotowe. 

Radny  W.  Natkaniec  zwrócił  się  do  pana  R.  Wykusza,  może  przygotujcie  taką 
prezentację,  jaki  macie  pomysł  konkretny na zagospodarowanie tego terenu,  skąd 
środki pozyskacie w razie uzyskania pozytywnej opinii, użyczenia i wszystkich tych 
formalnych rzeczy, które powinny być i  jaki macie pomysł na to. Taką konkretną 
prezentację  przedstawić  czy  na  sesji,  na  komisji,  spotkać  się  spokojnie 
z burmistrzem i  porozmawiać. Łatwo można coś zablokować i tak ja mówił pan 
burmistrz,  przyjdzie  jakiś  inwestor  i  niestety  nie  będzie  mógł  nic  zrobić.  Warto 
dlatego jeszcze raz porozmawiać.

Pan P. Kusz  dodał, uważam, że  może to jest złe słowo lobbowanie tego terenu ale do 
gminy należy ustalanie  w  planie przeznaczania  terenu i doprecyzowanie tego, co 
jest  na tym terenie.  Jeżeli wolą gminy jest przygotowanie tych  usług turystyki na 
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tym poziomie …........,  to z jednej strony mogą się toczyć  rozmowy z Bazą PCT 
żebyśmy byli użytkownikiem tego terenu. W  mojej  opinii, z góry, że tam będziemy 
do tych rozmów siadali jest troszeczkę ryzykowne, bo wtedy rzeczywiście  mogą się 
pojawić   inne  podmioty i powiedzą,  że oni też chcą złożyć ofertę, może pojawić się 
ZHP, ZHR oni też  mają tego typu  działalność. Zrobienie planu miejscowego, to jest 
przygotowanie  tego  terenu  i  otwarcie,  nie  rozstrzyga  jeszcze,  kto  będzie  jego 
…........ .

Radny R.Szukajło zapytał, panie burmistrzu, czy jest zainteresowanie tym terenem.

Pan  K. Czarnecki  Burmistrz, dodał, zainteresowana jest Baza PCT. Natomiast nie 
może zagwarantować, że w panie miejscowym zapiszemy takie warunki,  że tylko 
będzie  polem  namiotowym,  tego  nie  zagwarantuje.  Później  aby   nie  by 
rozczarowania, że naraz się okazuje, że faktycznie jest ktoś zainteresowany ale to 
wcale  nie  musi  być  z  Trzcianki.  Nie  uda  się  zapisać  tak,  że  tylko  i  wyłącznie 
stowarzyszenia i organizacje z Trzcianki.

Pan  P. Kusz dodał, zgadzam się z panem burmistrzem, w planie  się nie rozstrzygnie 
kto ma gospodarować tym terenem, rozstrzygnie się jakie ma być przeznaczenie i 
tutaj mamy pole do popisu i możemy na tym terenie  ustalić dla wędkarzy, że będzie 
terenem  zielonym,  z  dopuszczeniem  pól  namiotowych,  pola  campingowego 
z dopuszczeniem zabudowy jaka jest wymagana na polu campingowym czyli można 
wybudować recepcję, jakiś mały budynek toalet i więcej nic nie ma. Aby tam nie 
powstał  duży  obiekt  handlowy,  obiekt  turystyczny.  W  tym  zakresie,  nie  jest  to 
zablokowanie  terenu tylko my ustalamy  przeznaczenie   tego terenu a  my byśmy 
bardzo chętnie, chcielibyśmy się odnieść aby tym terenem dysponować i zdaję sobie 
z tego sprawę, że z gminą musimy się domówić w szczegółach za co odpowiadamy, 
jak wyglądają  kwestie  finansowania  tego,  w jakich terminach zobowiązujemy się 
prowadzić  tam jakąś działalność i.............

Pan  K. Czarnecki  Burmistrz, dodał, reasumując jeżeli  wy tak do końca nie jesteście 
zdeterminowani żeby ten teren zagospodarować, to on by proponował aby tą uchwałę 
odłożyć w czasie a my się „pochylimy” zaczniemy dyskutować i rozpatrywać  czy 
jest  w  ogóle  jakiekolwiek  miejsce  na  wytworzenie  takiego  miejsca  dla  pola 
namiotowego  i  miejsca  dla kamperów, może inne miejsce, zobaczę jak daleko jest 
plan miejscowy opracowany przy jeziorze Sarcz. Włoży się jakieś pieniądze, będą 
jakieś  oczekiwania,  potem  państwo  będziecie  chcieli  aby  to  w  szybkim  czasie 
wykonać a my będziemy w trakcie bardzo dużych inwestycji, które mogą czasowo 
odwlec  inne  zadania  inwestycyjne  i  będzie  wielkie  rozczarowanie.  Może 
w  międzyczasie  przyjść  inny  inwestor   który  to  kupi  i  potem  znowu  będzie 
rozczarowanie,  bo  mieliśmy  pomysł,  chcieliśmy  coś  a  ktoś  przyszedł,  włożył 
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pieniądze i coś innego powstało. Dlatego słuchając w dniu dzisiejszym, jednak bym 
się  zastanowił,  czy  to  warto  faktycznie,  czy  jak  był  wniosek  radnego  Natkańca 
odłożyć to w czasie aby to wszystko dopracować. 

Radny R. Szukajło dodał, to jest chyba dobry pomysł, żeby wysłuchać dwie strony. 
Inicjator wywołał uchwałę na które  dysponuje właściciel terenu. Nie chciał by być 
w roli burmistrza i za rok  czy za dwa, który twierdzi, że założony zakres wskutek 
chaosu spowoduje, że tym terenem    zacznie się coś dziać i wam także się odwidzi i  
będziecie  mieć  inny  pomysł  na  realizację  celów  a  ten  teren  zostanie  z  bardzo 
ograniczonym użytkowaniem. ….................... to będzie trwało około roku żebyśmy 
mogli stwierdzić, że ten teren ma służyć temu a nie innemu ( wyłożenie itd.).Warto 
jeszcze rozmawiać na ten temat.

Radny Ł. Walkowiak dodał,może wyjdźmy z inicjatywą aby spotkać się  trójstronnie, 
czyli Baza PCT, burmistrz i Komisja  Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji i 
przygotujemy  i  opracujemy  to  bardzo  szczegółowo.  Pytań  jest  dużo  i  wtedy 
będziemy wiedzieć  jakie  są konkretne cele, bo dużo jest pytań.

Radny R. Szukajło dodał, trzeba się postawić w roli gminy też.

Pan P. Kusz dodał,  Baza PCT,  opracuje taki wstępny projekt planu, koncepcję planu 
miejscowego i przedstawią ze szczegółowym przeznaczeniem terenu, jak w naszej 
opinii można zagospodarować i swego rodzaju  mapę drogową w okresie  5-7  lat. 
Jak byśmy widzieli finansowanie tych inwestycji, jak byśmy widzieli uruchomienie 
tego  terenu  i  pozostawienie  tych  inwestycji,  które  się  tam  zadziały  w  stosunku 
dotychczasowego ( nie ukrywajmy.......  jakieś sygnały, które do końca ….).

Przewodniczący komisji dodał, czyli na sierpień możemy się umówić.

Pan P. Kusz dodał, na sierpień możemy się umówić, my przygotujemy projekt planu 
na ten teren w oparciu o to przystąpienie, które jest teraz przygotowane i omówimy 
większą koncepcje „z planem jazdy” na kilka lat do przodu, dziękuje.

Radny  Ł.  Walkowiak,  my  jako  komisja,  jeśli  chodzi  o  kwestie  prawne,  musimy 
wnioskować  o  zdjęcie  z  porządku  obrad.  My  musimy  zagłosować  najpierw  za 
zniesieniem jako komisja.

Przewodniczący komisji dodał, czy możemy to zrobić na sesji.
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Radny R.  Szukajło i  T.  Tomczak  dodali,  jest  wniosek zdjęcia  z  porządku obrad, 
komisja wyrazi opinię.

Radny Ł.  Walkowiak dodał,  jest  wniosek zdjęcia  z  porządku obrad tego projektu 
uchwały i do sierpnia czekamy na Bazę PCT i przystępujemy do kolejnych rozmów.

Pan  P.  Kusz dodał,  rozumiem, że na komisji  się też spotkamy i  później na sesji 
i zobaczymy wtedy.

Przewodniczący  komisji  dodał,  rozumiem,  że  głosujemy  za   odrzuceniem  czy 
zdjęciem.

Pani G. Zozula Zastępca Burmistrza dodała, przesunięciem procedowania na kolejną 
komisję.

Radny T. Tomczak dodał, to jest wniosek komisji do Przewodniczącego Rady aby 
Przewodniczący dał pod głosowanie na radzie.

Pani G. Zozula Zastępca Burmistrza dodała, o zmianę porządku obrad.

Wniosek

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
zawnioskowała  do  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  Trzcianki   o  zdjęcie  
z porządku obrad sesji Rady Miejskiej Trzcianki w dniu 22.06.2017 r. niniejszego  
projektu uchwały z uwagi, że Baza PCT nie przedstawiła konkretnych propozycji  
zagospodarowania terenu jeziora Logo. 
Komisja zwróciła się do przedstawiciela Bazy PCT aby w miesiącu sierpniu br. na  
posiedzeniu  Komisji  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  zostały   przedłożone  
propozycje projektowe zagospodarowania terenu jeziora Logo w Trzciance.
Wniosek został  poddany głosowaniu : za-9, przeciw-0, wstrzymało się 0.

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2017 r.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-  9,  przeciw  -0,  
wstrzymało się -  0.
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12.  Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za 
2016 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 2016 
rok.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
zapoznała się z projektem  uchwały.

13. Projekt uchwały w sprawie absolutorium.

Komisja  Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  20.06.2017  r.  
zapoznała się z projektem uchwały. 

Ad 6)  Sprawy wniesione do komisji.
Radny Ł.  Walkowiak zwrócił  się  do  burmistrza  z  pytaniem,  czy  jest  możliwość 
wykonania oświetlenie boiska bocznego.

Burmistrz wyjaśnił, po wykonaniu budżetu półrocznego  będziemy do tego tematu 
wracać. Byłoby to jednostronne oświetlenie ( w linii prostej gdzie jest ogrodzenie, 
rzutem na boiska, mogły by być 3 czy  4 punkty ).

Ad 7) Wnioski komisji. 
     Radny W. Bala wnioskuje o wprowadzenie po obu stronach ulicy  Chopina  „zakazu 

postoju”.  Obecnie  pojazdy  zatrzymują  się  po  obu  stronach  ulicy  i  są  problemy 
z przejazdem.

Radny A. Prankiewicz wnioskuje  aby zadbać o to aby w centrum miasta było jak 
najmniej  osób  pijących.  Osoby  te  zaczepiają   przechodzących  koło  nich  ludzi 
szczególnie dzieci. Proponuje aby tą sprawą  zainteresowała się Policja oraz  Straż 
Miejska ( wznowić wspólne patrole).

   Radny  R.  Szukajło  wnioskuje  o  wyłożenie  kostką  brukową   teren  dojścia  przy 
parkometrze (  przy  dużym parkingu ).

 

  Ad 8) Zamknięcie posiedzenia.

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował 
wszystkim za aktywny udział i zamknął posiedzenie komisji. 

          Protokolant  Przewodniczący Komisji 

 Danuta Komarnicka                 Adam Prankiewicz
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